



## Preliminary Approval

Project No.	FAC-1615	رقم المشروع	موافقة مبدئية
Project Name	AL HAYAT MINERAL WATER - SOLE PROPRIETORSHIP L.L.C.	اسم المشروع	الحياه للمياه المعدنية - شركة الشخص الواحد ذ م م
Proponent	Mohammad T Yahya	اسم المالك	محمد تركى يحي غفور
Location	Abu Dhabi	الموقع	أبوظبي
Issue Date	12/01/2022	تاريخ الاصدار	

Activities	الأنشطة
Bottled Waters Production	إنتاج المياه المعبأة
Plastic Bottles and Similar Containers Manufacturing	صناعة القوارير والعبوات البلاستيكية المماثلة

Preliminary Approval Terms	اشتراطات الموافقة المبدئية
<p>1. This approval does not permit the owner or authorized representative to commence any construction, enabling, operational or demolition activities. The project owner or authorized representative shall not commence any activities prior to receiving the Environmental Permit.</p> <p>2. The Environment Agency Abu Dhabi has the right to amend these terms from time to time as per the requirements of the public interests.</p> <p>3. This preliminary approval is only for the environmental aspects of the activities / scope of work mentioned above, and the owner or authorized representative must obtain all necessary approvals from other concerned authorities, including the landowners of the affected sites.</p> <p>4. The owner or authorized representative must adhere to the requirements of all the concerned federal and local authorities.</p> <p>5. This preliminary approval does not authorize the farm owner to carry out any actions that harm the environment or exceed the environmental standards approved by the Environment Agency - Abu Dhabi.</p>	<p>1. لا تخول هذه الموافقة صاحبها أو من ينوب عنه ممارسة أي أنشطة إنشائية أو تمهيدية أو تشغيلية أو أعمال الهدم. ولا يجوز على صاحب العلاقة أو من ينوب عنه ممارسة هذه الأنشطة قبل الحصول على الرخصة البيئية.</p> <p>2. يحق للهيئة تعديل المتطلبات والشروط من وقت لآخر وفق مقتضيات المصلحة العامة.</p> <p>3. الموافقة المبدئية خاصة بالناحية البيئية فقط للأنشطة / نطاق العمل المذكور أعلاه، وعلى صاحب العلاقة أو من ينوب عنه الحصول على جميع الموافقات اللازمة من الجهات المعنية الأخرى شاملاً ملاك الأراضي للمتأثر.</p> <p>4. يجب على صاحب العلاقة أو من ينوب عنه الالتزام باشتراطات ومتطلبات الجهات المعنية الاتحادية والمحلية الأخرى.</p> <p>5. إن هذه الموافقة المبدئية لا تخول صاحب العلاقة أو من ينوب عنه بتنفيذ أي أعمال من شأنها الإضرار بالبيئة أو تتجاوز المعايير البيئية المعتمدة من قبل هيئة البيئة - أبوظبي.</p>

